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BURMISTRZ 

MIASTA SIERPC 

PAN 

JAROSŁAW PERZYŃSKI 

INTERPELACJA 

Obwodnica jest budowana. Mieszkańcy Sierpca są bardzo zainteresowani: 

1. Jak przebiega budowa ? 

2. Gdzie będzie rondo ? 

3. Gdzie będzie wjazd na trasę NR 10 ? 

Sierpczanie oczekują na odpowiedź na zadane pytania i na aktualizowanie informacji – jeśli 

są gdzieś zamieszczane – to proszą o podanie gdzie ? 

Sierpczanie uważają, że dobrym pomysłem jest zamieszczanie aktualnych informacji o 

budowie obwodnicy  na jednej z tablic znajdujących się przy Urzędzie Miasta w Sierpcu. Co 

Pan na taką propozycję ? 
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